
2.849.622 euros

La Fassina 18 habitatges 791.594 euros

L’Hort de Pau 36 habitatges 675.696 euros
2ª fase

L’import destinat a Altafulla (2.849.622 eu-
ros) del total per la comarca del Tarragonès
(41.945.985), suposa un 6,79 % de les inver-
sions totals. Sens dubte l’esforç pressuposta-
ri ha reconegut les necessitats de la nostra vi-
la, però l’acció ciutadana i municipal no són
alienes d’aquest èxit per a tots. 

La Generalitat
tornar a apostar 
per Altafulla

La Generalitat de Catalunya ha inclòs entre les
partides pels pressupostos de 2006 1 Milió d’euros
per a la construcció del segon CEIP, tal i com va
demanar ABG i fent arribar als canals de l’executiu
mitjançant la diputada altafullenca Dolors Comas
(ICV-EUiA). És just reconèixer que no hem estat els
únics, ni molt menys, que han lluitat per a que
Altafulla tingués una nova escola. Des de
l’ajuntament, passant pels grups polítics, la comunitat
educativa i tota la població d’Altafulla s’ha donat
empenta per aconseguir aquesta fita. Aquesta
inclusió ha suposat un sacrifici: l’exempció a la
zona del Roquissar del seu 10 %  d’habitatge
protegit corresponent al sector privat. Aquesta
adopció, amb l’abstenció d’ABG per la forma i no
per la finalitat que es perseguia, donava una injecció
econòmica per a fer possible la darrera condició que
posava la Generalitat: la urbanització del sector,
sense la qual no es podria atorgar els diners per
construir l’escola. Ara és el moment que tots, un
altre cop, donem el darrer esforç perquè el nou CEIP
sigui possible en l’inici del curs 2007-08. Amb la
construcció de l’escola quedaran recollits tots els
requisits que en el seu dia se’ns va demanar des
del govern de la Generalitat per a fer realitat l’altre

somni: l’Institut. És el moment de recuperar el lema
que va mobilitzar la ciutadania d’Altafulla quan l’ex-
consellera Carme Laura Gil va inaugurar l’ampliació
de La Portalada: ARA L’INSTITUT! Un Institut que
reduiria la saturació actual en que es troben els dos
instituts de Torredembarra i que farà que el proper
curs calguin “barracons” per donar cabuda a
l’increment de població escolar que es dóna a la ESO.  

Els habitatges socials, cap amunt! 
Els mateixos pressupostos també recullen els
esperats, però no per això menys important, diners
necessaris per a tirar endavant els projectes
d’habitatges socials de La Facina (18 habitatges de
lloguer per permetre l’emancipació de joves), els 24
habitatges assistits per a la gent gran a l’Hort de
Pau, que es completaran amb un Centre de Dia.
Finalment els 36 habitatges en règim de compra, que
també es faran a l’Hort de Pau, al costat de l’actual
rotonda. El binomi Altafulla-política d’habitatge de
la Generalitat, està donant els seus fruits i molt aviat,
amb la incorporació de nous habitatges protegits, als
diferents plans parcials que es desenvolupen a
Altafulla, ajudaran a la creació d’un mercat paral·lel
d’habitatges protegits a Catalunya.

En el passat ple extraordinari
del divendres 4 de novembre
es va aprovar el projecte inicial
del futur vial que unirà Brises
del Mar amb el nucli d’Alta-
fulla. Aquest projecte, inclòs
dins el discutit pla parcial de
Brises, va ser motiu de forta

controvèrsia quan es va apro-
var el POUM, pel fet que es po-
dia convertir en una carretera
en lloc d’un vial urbà. Finalment
el projecte recull les aporta-
cions que diferents grups, en-
tre aquests ABG, van fer sobre
el traçat i, principalment, sobre

l’amplada que finalment serà
de 8 metres amb carril per
passejar i anar amb bici. Un
vial tou que estigui d’acord
amb el paisatge rural  per on
ha de transcorre, si bé seria
més oportú que aquelles per-
sones interessades fessin les

seves aportacions en forma
d’al·legació o suggeriment per
poder integrar, sense malme-
tre, els murs de pedra seca.
Precisament, coincidint amb la
Festa Major, en el nou Centre
d’Interpretació de la Vila d’Al-
tafulla a l’era del Marquès, es-

tarà uns dies exposat l’avant-
projecte de la futura avinguda
Marquès de Tamarit (antiga N-
340) amb l’objectiu que final-
ment aquest projecte sigui
de tots i per a tots ja que es-
tem parlant del futur eix d’Al-
tafulla.

Els primers dimecres de mes els regidors d’Alternativa atenem a la ciutadania en la Biblioteca municipal. De 8 a 9 de la tarda. Proper dia 7 de desembre
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La pressió de tots i la petició d’ABG fan que la nova escola entri als pressupostos de 2006

El camí de Brises i l’avinguda Marquès de Tamarit, a exposició pública 

Palmeres pel terra. Passejant per la
urbanització de l’Hort de Pau és fàcil trobar-se amb
bastants “washintonianies” mortes i caigudes
sobre la vorera. Quan es va presentar el pla parcial
del PP-5, ABG va fer una sèrie d’al·legacions per
intentar millorar la urbanització. Unes es van
incorporar al projecte (voreres més amples, carril
bici, continuïtat del passeig que hi ha al costat de
la via....) però d’altres no. Una d’aquestes va ser
la de canviar les palmeres per arbres autòctons i
d’aquests , segons els redactors, els més adients,
per evitar en el futur problemes amb les arrels o
la neteja, les “palmeres washintonianies” ja que
no suposaven un esforç més elevat de
manteniment. Ara, vist el resultat, en la darrera
comissió d’urbanisme es va decidir exigir als
propietaris una solució abans que la urbanització
passi a càrrec de l’ajuntament i que finalment sigui
aquest el que es carregui amb el mort.   

Sanció a uns propietaris per llançar runes
Tal i com demanava l’ABG en el full nº 30, els serveis
tècnics de l’ajuntament d’Altafulla, han interposat
una sanció als propietaris del solar agrícola del P.Q.
3,6 de la carretera de la Torre a la Riera. 
En el mes de març ABG va descobrir que sota la
tapadora legal de dipòsit de terres àrides, s’estaven
dipositant tot tipus de residus que posteriorment
eren tapats amb terra.

La nova escola, endavant
CEIP 1.000.000 d’euros

L’Hort de Pau 24 habitatges 382.332 euros
1ª fase


